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Protokół Nr VI/VII/11 

z sesji Rady Gminy Wisznia Mała 

 z dnia 20 kwietnia 2011 roku 

 

 

    Obrady Rady Gminy Wisznia Mała rozpoczęły się o godzinie 10.00  

w Ośrodku Kultury Sportu i Rekreacji w Wiszni Małej przy ul. Szkolnej 1. 

Przewodnictwo obrad podjęła Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad. 

  Stan radnych -15 (piętnastu),  obecnych – 14 (czternastu ). 

           Nieobecny: Zdzisław Zdobylak 

  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Uchwały są załącznikami do protokołu o numerach od 2 do 18. 

W posiedzeniu uczestniczyli również wójt gminy Jakub Bronowicki, kierownik 

referatu gospodarki komunalnej i infrastruktury technicznej Sławomira Hermann,  

sołtysi wg. listy obecności, przedstawiciele prasy oraz zainteresowani mieszkańcy 

gminy . 

 

Ad.1 

Prowadząca sesję Małgorzata Ottenbreit przedstawiła porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacje i komunikaty Wójta i Przewodniczącego. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 

4. Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Strzeszowie. 

5. Uchwała w sprawie zmiany obwodu szkolnego dla gimnazjów publicznych. 

6. Uchwała w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków  

i trybu przyznawania zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie 

oraz zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej  

w ramach zadań własnych gminy na pomoc rzeczową, zasiłki okresowe  

i celowe przyznane pod warunkiem zwrotu. 

7. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego we Wrocławiu na uchwałę Rady Gminy Wisznia 

Mała nr V/XXXVII/206/10 z dnia 28 kwietnia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w obrębie Psary- MPZP OBRĘB PSARY, gmina Wisznia Mała. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Psary 

o nazwie MPZP PSARY I. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Psary 

o nazwie MPZP PSARY II. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Psary 

o nazwie MPZP PSARY III. 



str. 2 
 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Szymanów o nazwie MPZP SZYMANÓW. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

KRZYŻANOWICE o nazwie MPZP KRZYŻANOWICE I. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

KRZYŻANOWICE o nazwie MPZP KRZYŻANOWICE II. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Kryniczno i Malin o nazwie MPZP KRYNICZNO-POŁUDNIE I 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Kryniczno o nazwie MPZP GOLF. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Rogoż o nazwie MPZP ROGOŻ. 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Szewce o nazwie MPZP SZEWCE I. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Ozorowice o nazwie MPZP OZOROWICE I. 

19. Uchwała w sprawie zmiany nazwy miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego MPZP POLIGON III. 

20. Uchwała w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 

21. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

22. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

23. Zamknięcie obrad. 

 

Następnie przewodnicząca poddała zaproponowany porządek obrad pod 

głosowanie: 

„za”-14, „przeciw”-0, „wstrzymał się”-0. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 

Głos zabrał wójt gminy Jakub Bronowicki informując o wydarzeniach,  

w których brał udział od ostatniej sesji: 

 31marca – Gmina zawarła umowę z Urzędem Marszałkowskim na 

dofinansowanie budowy świetlicy w Mienicach w ramach LGD ( Lokalnej 

Grupy Działania) 

 01 kwietnia – posiedzenie Zarządu Stowarzyszenia Gmin Turystycznych 

Wzgórz Trzebnickich i Dolny Baryczy. W związku z tym, że Trzebnica 
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wycofała się z tego Stowarzyszenia, jego nowa siedziba będzie miała 

miejsce w Żmigrodzie, także dyrektorem Stowarzyszenia została osoba 

będąca pracownikiem Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie. 

 01 kwietnia – spotkanie ze Starostą Trzebnickim w Malinie w sprawie 

drogi pomiędzy Krynicznem a Malinem, która po części została 

poszerzona. Starosta deklaruje, że w miarę możliwości finansowych 

jeszcze w tym roku będzie realizował kolejny etap poszerzania drogi. 

 03 kwietnia odbyły się wybory do Izb Rolniczych, wybrano Panią Ewę 

Dorosz i Pana Tadeusza Wyrwasa. Gratulujemy wyboru. 

 04 kwietnia Policja przeprowadziła szkolenie czterech rachmistrzów 

spisowych z naszej gminy. Nie wszyscy będą mieli bezpośredni kontakt  

z rachmistrzem, odwiedzą oni tylko losowo wybrane osoby. 

 04 i 05 kwietnia w Józefowie odbyło się szkolenie dla wójtów, burmistrzów 

i starostów województwa dolnośląskiego z zakresu zarządzania 

kryzysowego 

 08 kwietnia – otwarcie szpitala rehabilitacyjnego w Trzebnicy. Po centrum 

transplantacji ręki, części zasadniczej teraz przyszła kolej na część 

rehabilitacyjną. Jest to nowoczesna, bardzo dobrze wyposażona 

placówka, z dobrze wyszkolonym personelem. 

 09 kwietnia w Obornikach Śląskich odbyła się III Prezentacja Stołów 

Wielkanocnych. Naszą Gmina reprezentowało Koło Gospodyń Wiejskich 

„Wisienka”. Nagrody ufundowano dla wszystkich uczestników. 

 11 kwietnia odbyło się spotkanie sołtysów z przedstawicielami Policji, 

która bardzo otworzyła się na problemy codzienne, z którymi borykają się 

mieszkańcy. Uzyskaliśmy zapewnienie, że będzie duży nacisk na 

zwalczanie patologii już w zarodku. Na spotkaniu była także okazja do 

rozmowy z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa oraz KRUS. Zaprosiliśmy także reprezentantów 

poszczególnych Kół Łowieckich, które działają na naszym terenie. 

Niestety przybył tylko jeden przedstawiciel, ale obiecał, że przedłoży 

wszystkie zasygnalizowane problemy dalej.  

 13 kwietnia – spotkanie z członkiem Zarządu Województwa 

Dolnośląskiego Włodzimierzem Chleboszem, dotyczące różnych spraw 

gminnych m.in. prowadzonych naborów do projektów i budowy kanalizacji 

w północnej części gminy do oczyszczalni Strzeszów 

 14 kwietnia pod patronatem Marszałka Województwa Dolnośląskiego  

i dziennika „Rzeczpospolita” odbyła się konferencja dotycząca 

partnerstwa publiczno-prywatnego i możliwości zmniejszania kosztów 

inwestycji samorządowych. Planuje się wdrożenie programu 

pilotażowego, który przewiduje oddanie dróg krajowych w ręce firm 

prywatnych. Będą one remontowały te drogi i utrzymywały w należytym 

stanie, a Marszałek wypłaci miesięczną pensję. W I etapie działalności 

firmom niezbędna będzie gotówka i banki są zainteresowane udzielaniem 

na ten cel kredytów. Na razie ma być program pilotażowy na trasie 
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Wrocław – Strzyżyna. Zobaczymy jak to się sprawdzi. Te doświadczenia 

pozwolą  

w przyszłości podejmować podobne decyzje odnośnie nowych dróg 

 15 kwietnia – otwarcie stacji benzynowej w Szewcach. Jest to dobrze 

wyposażony obiekt z myjnią. 

 16 kwietnia – walne zebranie stowarzyszenia ”Ochotnicza Straż Pożarna”. 

Szefem OSP ponownie został wybrany Pan Władysław Krężel. W tym 

roku OSP wyposażono przy współudziale Gminy w nowy wóz bojowy. Na 

zebraniu obecny był także Wicekomendant Państwowej Straży Pożarnej i 

podkreślał ogromny wkład naszej Straży w pomoc dla poszkodowanych 

 w wypadkach drogowych. 

 16 kwietnia –w Szkole Podstawowej w Psarach, brałem udział w 

spotkaniu, które ma być cyklicznym pn. „ Przemyślenia przed beatyfikacja 

Jana Pawła II”, podczas którego Ksiądz Proboszcz Adam Prażka wygłosił 

bardzo interesujący odczyt na temat Katechizmu Jana Pawła II, 

 17 kwietnia także na terenie Szkoły Podstawowej w Psarach odbył się  

I Jarmark Wielkanocny. Uczestniczyły w nim Koła Gospodyń Wiejskich, 

które prezentowały i sprzedawały swoje wyroby. Występowały zespoły 

ludowe Strzeszowianki i Szymanowianie oraz rodzinny zespół Miklos 

 18 kwietnia – odbyły się Targi Pracy organizowane przez Powiatowy 

Urząd Pracy w hali ZAPO w Trzebnicy. Przygotowano stanowiska dla firm 

z terenu powiatu. Osoby poszukujące pracy mogły tam bezpośrednio 

kontaktować się z pracodawcami. Jakie są efekty tych targów, tzn. ile 

osób znalazło prace dowiemy się na najbliższym posiedzeniu Powiatowej 

Rady Zatrudnienia. 

 18 kwietnia odbyło się spotkanie sprawozdawcze Lokalnej Grupy 

Działania. Wynik finansowy jest ujemny minus 26 tyś. zł. Wybrano 

nowego prezesa, którym została Pani Katarzyna Jarczewska, pracownik 

Urzędu Miejskiego w Obornikach Śląskich zajmująca się pozyskiwaniem 

środków unijnych. 

 19 kwietnia – przegląd postępu prac budowlanych na SUW w 

Machnicach, od miesiąca trwają tam prace budowlane, już widoczne są 

fundamenty i orurowanie połączeń tych obiektów. Firma wykonująca te 

prace robi to kompetentnie i profesjonalnie. 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy informując, że do Biura 

Rady wciąż wpływają pisma dotyczące uchwalonych miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Małgorzata Ottenbreit przypomniała radnym  

o zbliżającym się terminie składania oświadczeń majątkowych. 

 

Ad.3 

 Wójt Gminy poinformował, że znowelizowana ustawa o finansach publicznych 

zobowiązuje go do przedłożenia do dnia 31 marca sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za rok poprzedni. Zgodnie z ustawą sprawozdanie to zostało 

przedłożone w terminie Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Przewodniczącej 
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Rady Gminy. Obecnie czekamy na wydanie stosownej opinii przez RIO. Na temat 

przedłożonego Sprawozdania wypowie się także Komisja Rewizyjna Rady Gminy, 

której posiedzenie powinno się odbyć w terminie do 15 czerwca. 

 

Ad.4 

 Wójt Gminy poinformował, że projekt niniejszej uchwały był opiniowany przez 

Dolnośląskiego Kuratora Oświaty oraz związki zawodowe. Do Urzędu wpłynęła 

opinia tylko jednej organizacji związkowej (obie opinie dołączono do projektu 

uchwały). Związki zawodowe wyraziły nadzieję, że zatrudnimy nauczycieli i obsługę 

w nowym obiekcie i mogę zapewnić, że będziemy się starali to zrobić. Planujemy 

 w tym budynku utworzyć przedszkole z miejscami dla 100 dzieci. Pozostałą po 

likwidacji szkoły dokumentację przejmuje Wójt, z wyjątkiem dokumentacji dotyczącej 

nauczania, którą przejmuje Dolnośląski Kurator Oświaty. Dzieci mają możliwość 

kontynuacji nauki w szkole w Szewcach, albo jeżeli taką wolę wyrażą rodzice mogą 

uczyć się w innych placówkach, ale w takim wypadku zgodę wyraża dyrektor tej 

placówki. 

 Następnie głos zabrał radny Tadeusz Czyż. Stwierdził, że na spotkaniu  

z rodzicami w Strzeszowie okazało się, że rodzice niepokoją się o stosunki panujące 

w szkole w Szewcach. Są pogłoski o problemach z narkotykami, wymuszeniach itp.  

 Wójt Jakub Bronowicki odpowiedział, że rodzice mają prawo oczekiwać 

bezpieczeństwa dla swoich dzieci, a zadaniem Gminy jest te bezpieczne warunki 

tworzyć. W związku z tym dzieci ze szkoły podstawowej uczą się  

w osobnym budynku, który w pełni zaspokaja potrzeby tych najmłodszych uczniów. 

Gimnazjum będzie jednociągowe i będzie zajmowało mniejszą powierzchnię na 

swoje funkcjonowanie. Szkoła będzie monitorowana. 

Głos zabrała także Pani Sołtys Katarzyna Bielak z Szewc, która wyraziła 

opinię, że grono nauczycielskie w tej szkole jest bardzo przychylne dla dzieci, które 

uczą się w osobnym budynku i rodzice nie mają raczej powodu do niepokoju. 

Natomiast dobrze by było, żeby rodzice częściej pojawiali się na wywiadówkach, bo 

tu jest największy problem. 

 Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Strzeszowie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” – 12(dwanaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 2(dwa). 

Uchwała została przyjęta, nadano jej nr VI/VII/50/11 i jest załącznikiem nr 2 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.5 

 Głos zabrał Wójt Gminy informując, że poprzednia uchwała i niniejsza są ze 

sobą powiązane. W związku z podjętą uchwałą o likwidacji szkoły prosimy także  

o podjęcie uchwały w sprawie zmiany obwodów szkolnych. Następnie wójt 

Bronowicki poinformował, że obwód szkolny dla Gimnazjum Publicznego  

w Krynicznie obejmuje wsie: Malin, Ligota Piękna, Kryniczno, Rogoż, Psary, 

Szymanów, Krzyżanowice, Wisznia Mała, Pierwoszów, Wysoki Kościół , Machnie, 

Piotrkowiczki i Mienice. Natomiast obwód szkolny dla Gimnazjum Publicznego  
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w Szewcach obejmuje wsie : Szewce, Ozorowice, Strzeszów i Paniowice. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem 1 września. Prosimy o podjęcie uchwały już dzisiaj ze 

względu na konieczność wprowadzenia do projektów organizacyjnych szkół 

stosownych zmian. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany sieci gimnazjów publicznych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” – 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/51/11 i jest załącznikiem nr 3 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.6 

 Głos zabrał wójt Jakub Bronowicki informując zebranych, że dzisiejsza 

uchwała jest wynikiem nowelizacji ustawy o pomocy społecznej. W związku z tą 

zmianą na poprzedniej sesji podejmowana była uchwała dotycząca pochówku, a 

dzisiejsza dotyczy usamodzielnienia się osób. Zasiłek na usamodzielnienie się osób 

może być przyznawany na wniosek osoby lub rodziny ubiegającej się o tę formę 

pomocy, spełniającej kryterium dochodowe. Może on być przyznany także osobom, 

które kryterium dochodowości nie spełniają, ale np. z powodu niepełnosprawności 

lub bezrobocia zwłaszcza w rodzinach wieloletnich lub niepełnych. Zasiłek będzie 

można przyznać na podjęcie działalności gospodarczej, koszty przyuczenia do 

zawodu lub przekwalifikowania oraz na pokrycie kaucji za użyczenia przedmiotów. 

Niezbędnymi dokumentami są dokładnie opracowany plan usamodzielnienia, 

oświadczenie, że osoba nie korzystała z pomocy na ekonomiczne usamodzielnienie 

oraz jako, że jest to zasiłek zwrotny zobowiązanie do spłaty przyznanej kwoty 

zasiłku. Terminy i raty mają być realne do zrealizowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie 

oraz zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w ramach zadań 

własnych gminy na pomoc rzeczową, zasiłki okresowe i celowe przyznane pod 

warunkiem zwrotu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/52/11 i jest załącznikiem nr 4 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.7 

 Głos zabrała architekt planu Joanna Mierzejewska, która poinformowała, że  

w dniu 02 marca 2011 r. do Rady Gminy wpłynęło wezwanie do usunięcia naruszenia 

prawa, które miało nastąpić w uchwale nr V/XXXVII/206/10 z dnia 28 kwietnia 2010 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w obrębie Psary - MPZP Obręb Psary. Wezwanie skierowane zostało 

skierowane przez Pana Łukasza Grelewicza i jest wezwaniem do unieważnienia 

planu. Rada Gminy wezwania nie uwzględniła. Właściciel po podjęciu przez Państwa 

uchwały złożył skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Ze względu na 
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podjęcie w dniu 29 grudnia 2010 r. przez Państwa uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w obrębie Psary  i ponieważ społeczne skutki unieważnienia 

planu byłyby bardzo niekorzystne dla inwestorów i gminy, a podjęcie prac nad 

zmianą skutkuje ponownym przeprowadzeniem całej procedury sporządzenia planu 

od nowa wszelkie uchybienia czy nieścisłości mogą być naprawione. Dlatego 

wnosimy o oddalenie skargi w całości- powiedziała arch. Joanna Mierzejewska. 

Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu na uchwałę Rady Gminy 

Wisznia Mała nr V/XXXVII/206/10 z dnia 28 kwietnia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  

w obrębie Psary- MPZP OBRĘB PSARY, gmina Wisznia Mała. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/53/11 i jest załącznikiem nr 5 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.8 

 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zabranie głosu arch. Joannę 

Mierzejewską, która poinformowała, że dla zachowania wymaganej obecnie 

zgodności ustaleń planu ze Studium Uwarunkowań wynika konieczność ograniczenia 

obszaru opracowania nowej edycji planu do terenów niewymagających zgody 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi na przeznaczenie gruntów rolnych na cele 

nierolnicze. Długi czas oczekiwania na zgody Ministra nie pozwoli na pilne 

ukończenie opracowania wymagane przez ustawę o wspieraniu rozwoju usług 

telekomunikacyjnych. W związku z tym obszar Psar podzielono na części, dla których 

plany będą sporządzane oddzielnie. Ujednolicamy też nazewnictwo przyjmuje się 

nazwę MPZP PSARY I. Uchwalenie MPZP PSARY I nie będzie wymagać zgody 

Ministra na przeznaczenie gruntów rolnych na cele nierolne – powiedziała Joanna 

Mierzejewska. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Psary  

o nazwie MPZP PSARY I. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/54/11 i jest załącznikiem nr 6 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.9 

 Joanna Mierzejewska powiedziała, że obszar Psar podzielono na części. Dla 

obszaru, którego dotyczy ta uchwała konieczne jest uzyskanie zgody Ministra 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi na przeznaczenie gruntów rolnych na cele wskazane  

w Studium. Dla ujednolicenia nazewnictwa miejscowych planów w gminie przyjęto 

nową nazwę MPZP – PSARY II. 
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 Głos zabrała mieszkanka Psar zwracając się z zapytaniem, czy w nowym 

planie jest zapis dotyczący strefy ochrony konserwatorskiej i czy ewentualnie strefa 

ta może zostać wykreślona? 

 W odpowiedzi Joanna Mierzejewska odpowiedziała, że jeżeli jest jakiś powód, 

dla którego strefa powinna być wykreślona, czy zmieniona i uzasadnimy tę potrzebę 

to możemy o to wnioskować do Konserwatora.  

 Głos zabrała mieszkanka Psar Pani Jadwiga Karpiuk w sprawie zapisów  

w planie dotyczących drogi wewnętrznej na jej gruntach, na co nie wyraża zgody. 

Projektantka planu zaproponowała złożenie wniosku do planu celem uwzględnienia 

zgłoszonych uwag. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Psary  

o nazwie MPZP PSARY II. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/55/11 i jest załącznikiem nr 7 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.10 

Architekt Joanna Mierzejewska poinformowała, że w związku z wnioskiem 

inwestora, który zamierza realizować inwestycję prestiżową przy wjeździe do Gminy 

z Wrocławia (Inwestor uzyskał możliwość prawną i finansową do stworzenia miejsca 

sprzedaży dealerskiej samochodów BMW), niemożliwą do realizacji przy obecnie 

obowiązujących zapisach MPZP OBRĘB PSARY, należy zmienić plan dla obszaru 

jednej działki nr 65. Opracowanie MMPZP PSARY I i II będzie trwało dłużej niż plan 

dla jednej tylko działki. Nie wystąpi w tym przypadku zmiana funkcji terenu i będzie 

zachowana zgodność ze Studium. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Psary  

o nazwie MPZP PSARY III. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/56/11 i jest załącznikiem nr 8 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.11 

 Joanna Mierzejewska powiedziała, że Szymanów to jedna z nielicznych wsi, 

która otrzymała zgodę Ministra Rolnictwa na wszystkie grunty, o których odrolnienie 

wnioskowaliśmy. Zmiana polega tylko na zmianie nazewnictwa planu. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Szymanów o nazwie MPZP SZYMANÓW. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 
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została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/57/11 i jest załącznikiem nr 9 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.12 

 Niniejsza uchwała dotyczy tej części Krzyżanowic, która nie wymaga wniosku 

do Ministra, procedura powinna przejść bez większych problemów i jest to obszar 

oznaczony jako Krzyżanowice I – poinformowała Joanna Mierzejewska. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

KRZYŻANOWICE o nazwie MPZP KRZYŻANOWICE I. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/58/11 i jest załącznikiem nr 10 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.13  

 Krzyżanowice II wymagają powtórnego wniosku do Ministra Rolnictwa. Nie 

wiemy, jaka będzie decyzja stąd wyłączenie tego obszaru do osobnej uchwały- 

poinformowała Joanna Mierzejewska. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

KRZYŻANOWICE o nazwie MPZP KRZYŻANOWICE II. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/59/11 i jest załącznikiem nr 11 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.14 

 Kryniczno także nie dostało zgody na peryferyjne tereny i musieliśmy wyłączyć 

je z planu. Ten obszar pod nazwą Kryniczno Południe nie wymaga zgody na 

wyłączenie - powiedziała Joanna Mierzejewska. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Kryniczno i Malin o nazwie MPZP KRYNICZNO-POŁUDNIE I 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/60/11 i jest załącznikiem nr 12 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.15 

 Architekt Joanna Mierzejewska poinformowała, że uzasadnieniem do podjęcia 

tej uchwały jest potrzeba ujednolicenia nazewnictwa miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. W poprzedniej edycji ten plan miał nazwę 

POLIGON II. MPZP GOLF będzie nazwą prostą i zrozumiałą. Jego uchwalenie nie 
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będzie wymagać zgody Ministra na przeznaczenie gruntów rolnych na cele 

wskazane w Studium. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Kryniczno o nazwie MPZP GOLF. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/61/11 i jest załącznikiem nr 13 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.16 

 Kolejnym punktem programu było podjęcie uchwały dotyczącej przystąpienia 

do sporządzenia MPZP dla terenów położonych w obrębie Rogoż o nazwie MPZP 

ROGOŻ. Architekt Joanna Mierzejewska poinformowała, że dla tego planu 

posiadamy zgody Ministra Rolnictwa dla terenów, o które występowaliśmy. Granice 

terenu objętego planem także nie ulegają zmianie, a uzasadnieniem do podjęcia 

uchwały jest również potrzeba ujednolicenia nazewnictwa. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Rogoż  

o nazwie MPZP ROGOŻ. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/62/11 i jest załącznikiem nr 14 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.17 

 Zabierając głos arch. Joanna Mierzejewska poinformowała, że dla zachowania 

wymaganej obecnie zgodności ustaleń planu ze Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wisznia Mała konieczne jest ograniczenie 

obszaru opracowania nowej edycji planu do terenów nie wymagających zgody 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi na przeznaczenie gruntów rolnych na cele 

nierolnicze. Długi czas oczekiwania na zgody Ministra nie pozwoli na pilne 

ukończenie opracowania wymagane ustawą o rozwoju usług telekomunikacyjnych.  

W związku z tym obszar obrębu Szewce podzielono na części, dla których plany 

sporządzane będą odrębnie. Dla ujednolicenia nazewnictwa miejscowych planów  

w gminie przyjęto nowa nazwę MPZP SZEWCE I. Uchwalenie MPZP SZEWCE I nie 

będzie wymagać zgody Ministra na przeznaczenie gruntów rolnych na cele 

wskazane w Studium - poinformowała Joanna Mierzejewska. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Szewce 

o nazwie MPZP SZEWCE I. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 
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została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/63/11 i jest załącznikiem nr 15 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.18 

 Projektantka planu Joanna Mierzejewska poinformowała, że sytuacja                         

w Ozorowicach jest podobna do tej w Szewcach, gdyż dla jednego obszaru nie było 

zgody Ministra. Na razie nie jest to pilne i wyłączyliśmy ten teren. W związku z tym 

obszar obrębu Ozorowice podzielono na części, dla których plany sporządzane będą 

odrębnie. Dla ujednolicenia nazewnictwa przyjęto nową nazwę MPZP OZOROWICE 

I. Uchwalenie tego planu nie będzie wymagać zgody Ministra na przeznaczenie 

gruntów rolnych na cele wskazane w Studium. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Ozorowice o nazwie MPZP OZOROWICE I. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/64/11 i jest załącznikiem nr 16 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.19 

 Joanna Mierzejewska przypomniała, że historia opracowywania tego planu 

jest już długa. Jest to plan tworzony od 2006 roku. Był przerywany, gdyż nie znaliśmy 

dokładnego przebiegu trasy S-5. Na skutek zmiany granic opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębach Kryniczno, 

Malin i Psary o nazwie MPZP POLIGON III w uchwale z 23 lutego 2011 roku, dawna 

nazwa planu jest niezgodna ze stanem faktycznym, gdyż plan nie obejmuje już 

terenów obrębu Malin i Psary i należy ją zmienić. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego MPZP POLIGON III. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/65/11 i jest załącznikiem nr 17 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.20 

 Architekt Joanna Mierzejewska poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęło 

wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w uchwale dotyczącej MPZP obręb Psary 

w odniesieniu do dz. Nr 380/1 obr. Psary. Jest to wezwanie do wprowadzenia zmiany 

w planie w zakresie ustaleń dotyczących zabudowy działki 380/1 obręb Psary, czyli 

nieprzekraczalnej linii zabudowy, obowiązującej linii zabudowy, komunikacji pieszo-

jezdnej i innych oraz dopuszczenia posługiwania się wydaną uprzednio decyzją  

o warunkach zabudowy, sposobu i skali sporządzenia rysunku planu oraz 

występujących niezgodności pomiędzy częścią opisową planu miejscowego  

i rysunkiem planu. Z uwagi na to, że podejmujemy prace nad zmianą planu będziemy 
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ponownie rozpatrywać wnioski i uwagi zainteresowanych, i redagować od nowa 

ustalenia planu, w tym także te dotyczące działki 380/1 – obręb Psary.  

Podjęcie uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Ottenbreit poddała projekt uchwały pod 

głosowanie: „za” - 14 (czternaście), „przeciw”- 0, „wstrzymał się”- 0. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie, nadano jej nr VI/VII/66/11 i jest załącznikiem nr 18 do 

protokołu z obrad Rady Gminy. 

 

Ad.21 

 Protokół nr VI/VI/11 z dnia 30 marca 2011 roku przyjęto bez uwag. 

 

Ad.22 

 Głos zabrał wójt gminy Jakub Bronowicki informując, że LGD w ramach programu 

Leader – Oś 4 ogłosiło nabory wniosków do projektu dotyczącego różnicowania   

w kierunku działalności nierolniczej oraz tworzenia i rozwoju mikroprzedsiębiorstw. 

Chodzi o pomoc w przekwalifikowaniu z jednej profesji na drugą. Szczegółowe 

informacje dotyczące tych naborów można znaleźć na stronie Stowarzyszenia 

Wzgórz Trzebnickich. 

  Jakub Bronowicki poinformował, że tym roku na terenie należącym do 

Wyższej Szkoły Wojsk Oficerskich za Cieninem w Rakowie odbędzie się Piknik 

Wojskowy pod nazwą III Operacja Zachód. W ubiegłym roku mieliśmy zagrożenie 

powodziowe i nie doszło do realizacji tej imprezy. Mamy nadzieję, że w tym roku 

odbędzie się ona bez przeszkód. Piknik odbędzie się w dniach 21-22 maja  

w godzinach od 10.00 do 18.00. Wojsko chce się pochwalić czym dysponuje i jak 

działa. Będzie dużo sprzętu wojskowego zabytkowego i współczesnego do 

obejrzenia. Będą występy artystyczne, desant wojskowy, stoiska promocyjne 

Narodowych Sił Rezerwowych, prezentacje szkół wojskowych, strzelnica polowa, 

stoiska z różnymi gadżetami wojskowymi i handlowo-gastronomiczne.  

  Następnie radna Grażyna Jarema zapytała jaki będzie udział 

Strzeszowa w inwestycji gazowej  prowadzonej z Rogoża? 

Niestety takiego udziału nie będzie – odpowiedziała inż. Sławomira Hermann – 

kierownik referatu gospodarki komunalnej i infrastruktury technicznej. Owszem 

odbyło się spotkanie zwieńczające nasze starania o nową inwestycję w zakresie 

budowy sieci gazowej. Gmina dwa lata temu wystąpiła z wnioskiem o rozbudowę 

sieci gazowej w kierunku Strzeszowa, Szewc i Ozorowic. Taki wniosek zawiera 

mapy, rysunki ulic, domów i plany wskazujące drogi, którymi można ten gaz 

pociągnąć, rodzaj nawierzchni. Gazownia to spółka Skarbu Państwa i oni muszą 

wykazać się opłacalnością inwestycji. Najbardziej interesuje ich ile domów będzie 

ogrzewanych gazem. Jeżeli chodzi o Ozorowice i Strzeszów nie wychodzi im żadna 

opłacalność. Na tym spotkaniu potwierdziliśmy, że będziemy próbowali 

zainteresować Gazownię przeprowadzeniem sieci od strony Wiszni Małej. Planujemy 

w Urzędzie wymianę źródła zasilania, żeby zachęcić gazownię do przejścia pod „5” 

rurociągiem do Strzeszowa i może tutaj uda się osiągnąć współczynnik opłacalności. 

Jakie działania na tę chwilę może podjąć Gmina? – zapytała Grażyna Jarema. 
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 W tej chwili nie możemy zadeklarować, że Urząd będzie odbiorcą gazu. Jest to 

uwarunkowane wyprowadzeniem GOPS-u do budynku starego Ośrodka Zdrowia. 

Prace remontowo-modernizacyjne chcemy podjąć na przełomie września  

i października. Najpoważniejszym problemem będzie tam wymiana schodów 

drewnianych na żelbetowe. Mniej więcej w styczniu - lutym mógłby wprowadzić się 

tam GOPS i dopiero wtedy można myśleć o modernizacji Urzędu, w którym 

będziemy zmuszeni zainstalować windę. Szanse na deklarację to rok 2013. Na 

pewno wspólnoty mieszkaniowe, które są zainteresowane tą inwestycją mogą 

składać do Gazowni wnioski i to będzie brane pod uwagę powiedziała kierownik 

Sławomira Hermann 

 

Ad.23 

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy 

zakończyła posiedzenie słowami „zamykam sesję Rady Gminy Wisznia Mała”  

o godzinie 12.50.   

 

Podpisała: 

 

Protokołowała: 

 


